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Närvarande: Sofia Westerberg, Jenny Röjgård, Sofia Karlsson, Erik Engvall, Peter Berggren, Märta Engberg, 

Stefan Sehler 

1) Märta Engberg väljs till protokollförare, Stefan Sehler väljs till justerare. 

2) Interimsbeslut 

i) Inga tagna interimsbesult 

3) Genomgång av föregående protokoll 

i) Arrangemang: önskar ytterligare en medlem men har svårt att få tag i fler 

intresserade. Maria Nordvall ställer upp för att fortsätta som skolansvarig. Vi 

tillfrågar Ebba Hedegård. Stefan kollar med Ebba. Ebba har svarat JA. 

ii) Styrelsen beslutar att pengarna i Magnus Anderssons minnesfond ska användas för 

att köpa träningströjor till ungdomarna. Jenny kollar med Niklas Levinsson om antal 

tröjor och storlekar. Antal och storlekar håller på att sammanställas.  

iii) Jenny stämmer av läget med Anläggningskommitteen gällande spår 

iv) Mikael lägger fram ett förslag för att skapa en simplare administrativ roll för att 

underlätta kassörsrollen. Styrelsen håller med om att en uppdelning behöver göras 

för att arbetet ska bli lättare. Mikael lägger ut på hemsidan. 

v) Släpkärra. Den gamla släpkärran står utomhus då det nya släpet står i garaget. Jenny 

pratar med anläggningskommitteen om litet extra garage. 

vi) Bokningsansvarig Strömsfors. Nuvarande bokningsansvarig vill avsluta arbetet. 

Frågan skickas ut via medlemsmail. Jenny skriver text och Micke skickar mailet. 

Robert Håkansson kan tänka sig vissa delar men han vill inte vara bokningsansvarig. 

vii) Anläggningskommitéen får i uppdrag att kolla på solceller då det finns mycket 

bidrag att få. 

viii) Jenny pratar med anläggningskommitéen om söka anläggningsbidrag. 

ix) Robban tar ett samtal med Magnus Hedegård krig stugans fysiska status och 

statusen på magasinen och deras tak. Vi behöver nog en underhållsplan även för 

Strömsfors. 

x) Vi är dåliga på att använda sociala medier. Tora kan tänka sig att ta tag i frågan. Vi 

ber Tora ta tag i detta och göra en plan för hur vi ska använda hemsidan och sociala 

medier. Sofia W pratar med Tora. 

4) Status Kommitteer  

a) Kartkommite  
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i) Offert har tagits in för kartritning inför Kolmårdsdubbeln 2025. 

ii) Det finns behov av att rita karta inför tävlingar 2026. 

5) Styrelsens Verksamhetsplan 

a) Årets kanon utsågs. Märta skriver motivering  

b) Peter påminner Annica om klädbeställning 

c) Fakturera sponsorer. Erik påminner Micke 

d) Information om kommitteer. Erik lägger ut på hemsidan. 

e) Ansvarig årsfest/invigningsfest. Sofia Karlsson kollar med Erik Engström. 

f) Registerutdrag. Erik kollar upp. 

6) Ekonomisk rapport 

a) Micke ej närvarande, men informerat på mail. Klubbens ekonomi löper som förväntat 

enligt budget. 

7) Renovering - statusuppdatering inkl ekonomi (Peter) 

a) Arbetet och budgeten går som planerat.  

8) 10-mila - uppdatering 

a) Förslag på avtal har presenterats och kommenterats. Möte ska hållas 26/10 för att 

komma närmare ett avtal. 

9) Inför mötet med kommitteerna  

a) Möte 8/11 i Strömsfors  

b) Erik skickar ut påminnelse en vecka innan 

10) Övriga frågor 

a) Hemförsäkring 

i) Ågelsjöstugan ligger med på försäkringen. Peter kontaktar försäkringsbolaget för att 

ta bort stugan. 

Nästa möte blir den 8 november (kommitteemöte)  kl.18:15 i Strömsforsstugan.  

________________________________  _____________________________________ 

Ordförande: Erik Engvall   Sekreterare: Märta Engberg 

________________________________ 

Justerare: Sofia Karlsson 


